
Bestyrelse

         
Referat af bestyrelsesmøde d. 16. august 2021 kl. 17               Nr. 7 - 2021

Deltagere: Funktion: Fraværende: Referent: 

Jette Rostgaard Kasserer MB
Allan Hundrup Næstformand
Carsten Fruergaard Formand 
Erik-Frost Larsen Medlem

Morten Basse
Medlem                 

Sekretær

Michael Sevel

01-07. Sidste referat
 Godkendt

02-07. Indkomne meddelelser og forslag til gennemførelse
 . 

03-07. Bordet rundt

Jette JR
 Deltager i AU’s møder fremadrettet. 
 Automatisk kontingentbetaling kører i Motionsafdelingen. Betaling sker automatisk 1 år efter indmeldelse. Vi

begynder at kigge på kontingent i mellem/lang, så løberne i fremtiden betaler atletikkontingent. 
 Ingen selvstændig styrketræning i klubhuset for atleter, der ikke er med i en disciplingruppe. 
 Der søges nye midler grundet manglende indtægter. 
 Repræsentantskabsmøde d. 25.8 i Bramming.

       Allan AH 
 Sikkerhed ved kastegården skal prioriteres. SEPE og Allan har haft møde. SEPE har svært ved at skaffe 

håndværkere

 
Carsten CF
 Lægger et flot hæfte med tekst og billeder i klubhuset.

       Morten MB
 Arrangement med Kronprinsesse Mary fonden afviklet.
 Klubbens fys ordning ophører i nuværende form til nytår. 
 City Half afvikles d. 22.8. Vi savner hjælpere – primært fra kast og sprint. 

Erik EFL 
 Gå-gruppe oprettet. Møde om det d. 17.8.

       Michael MS
 Småreparationer i klubhuset 
 Fra januar 22 bliver kontingent for MU trukket automatisk.
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04-07. Uafsluttede sager

05-07. Næste møder
13.09 Bestyrelsesmøde Kl. 17.00

06-07. Eventuelt
 Intet at bemærke.
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